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Napirend:      1., 2024. évi horgászjegyek kiváltásának tapasztalatai. 

Előadó: Baló Attila  

 

2., 2023/2024 évi fogások ismertetése a telepítések tükrében. 

 Előadó: Baló Attila 

 

3., A megerősített közgyűlési határozattal szemben beérkezett 

„tiltakozások” (Krabák Attila Zsolt, Virág Barna, Boncsér Attila, 

Kovács András, Kovács Gábor), illetve Nánási Árpád kérelmének 

elbírálása. Határozathozatal.  

 Előadó: Baló Attila 

 

4., Tagfelvételi kérelmek elbírálása. Határozathozatal. 

   

5.,  Egyebek.. 

 

 

Baló Attila elnök megnyitja az ülést. Megállapítja, hogy minden elnökségi tag jelen van. Az 

elnökségi ülés határozatképes. A meghívottak közül is mindenki megjelent. 

(jelenléti ív mellékelve) 

 

Javasolja, hogy a meghívóban kiküldött napirendeket tárgyalja a elnökségi ülés. A napirendi 

pontokat a elnökség egyhangú szavazással elfogadta. 

 

  

1., 2024. évi horgászjegyek kiváltásának tapasztalatai. 

Előadó: Baló Attila  

 

Baló Attila: Tájékoztatja a megjelenteket, hogy a 2024/2025-ös horgászati évre az állami 

jegyek és területi engedélyek kiváltása megtörtént. 66 fő felnőtt (ebből 6 fő 70 év feletti), 

valamint 8 fő gyerek váltotta ki az engedélyt. A Bőcsi Önkormányzat pénztárba befizetett 



1.890.000 Ft-ot a területi engedélyek árat. A horgász egyesület bankszámlájára befizetett 

1.283.950 Ft-ot, így a teljes bevétellel elszámolt.  A vendékjegyek leadásánál a korábbi 

évekhez képest kevesebb a mulasztó. Szabó Zoltán 1 db, illetve Görzsöny István 4 db 

vendégjegyet nem adott le. Kérdezi az elnökséget, hogy adjunk-e plusz határidőt, vagy a 

horgászati szabályzat alapján a mulasztó horgászok ebben az évben nem hívhatnak vendéget. 

 

Silye Lajos: Javasolja, hogy 2024.02.20-ig kapjanak lehetőséget a vendégjegyek leadására. 

Amennyiben addig nem adják le, a horgászati szabályzat rendelkezését érvényesítjük. 

 

A javaslattal minden jelenlevő egyetért. 

 

A vendéjegyek leadásra Szabó Zoltán és Görzsöny István 2024.02.20-ig kapott határidőt. 

Amennyiben a hiányzó vendégjegyeket nem adják le a 2024/2025-ös horgászati évben 

részükre vendégjegy vásárlását az elnökség nem engedélyezi.  

Szavazás: A határozatot az elnökség 5 fő szavazattal, 0 fő ellenszavazat és 0 fő tartózkodás 

mellett megszavazta. 

 

1/2024. számú elnökségi határozat 

 

Szabó Zoltán és Görzsöny István 2024.02.20-ig kapott határidőt a vendéjegyek leadására. 

Amennyiben a hiányzó vendégjegyeket nem adják le a 2024/2025-ös horgászati évben 

részükre vendégjegy vásárlását az elnökség nem engedélyezi.  

 

 

Baló Attila: A Bőcsi Önkormányzat részre kiadott tiszteletjegyet az elmúlt horgászati évben 

22 alkalommal használták fel. A horgászok 18 db pontyot (42 kg), 5 db amúrt (13,5 kg) 

fogtak. A felhasználásból kiderül, hogy 10 alkalommal Keresztesi Richárd volt az 

önkormányzat vendége. Kérdezi Nagy László Polgármester Úrtól, hogy ilyen sokkal 

támogatja az önkormányzatot, hogy ennyiszer vendége legyen? 

 

Nagy László: Nem ismeri a személyt. Dr Csontos Bence jegyző Úr adja ki a tiszteletjegyet. 

Információt fog kérni tőle, hogy ki a vendégül látott személy. 

 

Sós János: Tudomása szerint egyik horgásztársunk rokona, aki nem az önkormányzatnál 

dolgozik. 

 

Silye Lajos: Megerősíti az információt. 

 

Baló Attila: Minden horgásztársunknak lehetősége van a vendéghívásra, természetesen a 

vendégjegy árának kifizetése mellett. Nem lenne etikus dolog, ha valaki a tiszteletjegy 

igénybevételével próbálná a fizetési kötelezettségét kikerülni. 

 

Nagy László: Egyetért a felvetéssel, ő sem támogatja ezt a módszert, a jegyzővel egyezteti a 

problémát.  

 

Az elnökség a tájékoztatást tudomásul vette. 

 

 

2.,   2023/2024 évi fogások ismertetése a telepítések tükrében. 

 Előadó: Baló Attila 



 

 

Baló Attila: Ismerteti az elnökséggel a telepítések megvalósulását, valamint az eddig leadott 

fogási naplók alapján az összesített eredményeket. 

 

Telepítések: 

 

2800 kg ponty,  

400 kg keszeg,  

108 kg pisztráng,  

97 kg süllő, 

Összesen: 3405 kg hal 

 

Fogások: 

 

Ponty  497 db   1297,1 kg  átlagsúly: 2,6 kg 

Amúr  75 db   213 kg   átlagsúly: 2,84 kg 

Pisztráng 14 db   5,5 kg   átlagsúly: 0,39 kg 

Keszeg 47 db   16,8 kg  átlagsúly: 0,36 kg 

Törpeharcsa 8 db   0,5 kg   átlagsúly: 0,06 kg 

 

Ebből: 

Vendégek: 

Ponty:  37 db   92,6 kg 

Amúr:  5 db   13 kg 

Keszeg: 2 db   0,5 kg 

Tiszteletjegy: 

Ponty:  18 db   42 kg 

Amúr:  5 db   13,5 kg 

Összesen: 

Ponty:  55 db   134,6 kg 

Amúr:  10 db   26,5 kg 

Keszeg: 2 db   0,5 kg 

 

A telepítések és visszafogások tükrében a ponty és az amúr visszafogása elfogadható. A 

pisztráng és a keszeg tekintetében ez már elfogadhatatlan. A pisztráng és a keszeg telepítés 

során az átlagsúly 0,3-0.4 kg volt. Ezt a megfogott halak átlagsúlya is visszaigazol. Az a tény, 

hogy a betelepített 108 kg pisztrángból, ami kb 270-300 db, csak 14 db került elvitelre ez a 

hihetetlen kategóriába tartozik. A telepítés után a pisztráng szinte minden csalit felvett, mást 

szinte nem lehetett fogni. Keszegnél a 400 kg-ból 47 db visszafogás ugyanez. A pontosabb 

fogási napló vezetéséért szigorúbb ellenőrzést kér. 

 

Silye Lajos: Egyetért a felvetéssel, a mezőőrnek szigorúbban, hatékonyabban kellene csinálni 

az ellenőrzésket. 

 

Sós János: Szintén az ellenőrzések szigorítás mellett van.  

 

Nagy László: A MOHOSZ nem tud segíteni az ellenőrzések hatékonyabbá tételében? A 

mezőőrnek ki fogja adni a feladatot. 

 



Baló Attila: Hiába köttetett megállapodás a Bőcsi Önkormányzat és a HEBOSZ között sajnos 

az illetékes hivatásos halőr csak papíron végzi a munkáját. Én még nem találkoztam egyszer 

sem vele. 

 

Óvári László: Az elnökség tagjainak is aktívan ki kell venni a részüket a ellenőrzésben. 

 

Az elnökség a tájékoztatást tudomásul vette, valamint egyeztet a hatékonyabb ellenőrzés 

bevezetéséről. 

 

3.,  A megerősített közgyűlési határozattal szemben beérkezett „tiltakozások” 

(Krabák Attila Zsolt, Virág Barna, Boncsér Attila, Kovács András, Kovács 

Gábor), illetve Nánási Árpád kérelmének elbírálása. Határozathozatal.  

Előadó: Baló Attila 

 

 

Baló Attila: Javasolja az elnökségi ülésnek, hogy az öt „tiltakozást” Krabák Attila Zsolt, 

Virág Barna, Boncsér Attila, Kovács András, Kovács Gábor ügyét egyben, míg Nánási Árpád 

kérelmét külön tárgyalja az elnökség. Javaslatát azzal indokolja, hogy az öt „tiltakozás” egy 

sémára készült levél. Egy mondat eltéréssel ugyanúgy van megfogalmazva minden beadvány. 

Az elnökségnek átadja a leveleket.  

 

Az elnökség a levelek áttekintése után a javaslattal egyetért. 

 

Baló Attila: Felolvassa Krabák Attila Zsolt levelét. Tájékoztatja az elnökség tagjait, hogy a 

levéllel kapcsolatban az elnökségnek, (álláspontja szerint) a közgyűlés döntésnek 

felülvizsgálatára, megváltoztatására nincs lehetősége. Az alapszabály 9.1. bekezdése alapján a 

közgyűlés az egyesület legmagasabb döntést hozó testülete, melyet csak a közgyűlés 

vizsgálhat felül, illetve módosíthat. Az eredeti közgyűlési határozat 2016-os keltezésű, melyet 

a 2023.10.27-én megtartott közgyűlés csak megerősített. A távolmaradás okának közlésére 

minden tagnak volt lehetősége. Ezzel nem éltek. A 2016-os közgyűlési határozatra a minden 

évben kiadott „Bőcsi H.E. horgászati szabályzata” dokumentumban minden horgásztárs 

figyelmét felhívtuk. Ezt a honlap működése óta minden évben közzétesszük, illetve előtte az 

állami horgászjegy váltásánál minden tagunk nyomtatott formában megkapta, melynek 

átvételét aláírásával igazolta. Az egyesület a tagok felé a tájékoztatási kötelezettségét 

teljesítette. Mivel a közgyűlés határozata 2016-os keltezésű, a PTK 3:36 § alapján a bírósági 

eljárás megindítására senkinek sincs lehetősége. Tájékoztatja az elnökséget, hogy beszélt a 

HEBOSZ elnökével Dr. Kovács Gy Zoltánnal. A bemutatott dokumentumok alapján neki sem 

volt más véleménye az üggyel kapcsolatban. Javasolja az elnökségnek a „tiltakozás” 

elutasítását. 

 

Sós János: Egyetért a javaslattal, de kéri, hogy a 70 év felettieket, rokkantakat mentesítse az 

elnökség a közgyűlésen való részvételi kötelezettség alól. 

 

Baló Attila: Ezt a döntést meg lehet hozni, de ez nem az egyesület elnökségének hatásköre. 

Az egyesületi törvény tagot ismer. Nem életkor szerint határozza meg a jogokat és 

kötelezettségeket. Erre van lehetőségünk abban az esetben a 2016-ban meghozott határozatot 

a következő közgyűlés a javaslatod szerint módosítja. Kérem a következő közgyűlésre add be 

a módosító javaslatot. Ha a közgyűlés megszavazza ennek nem lesz akadálya. 

 



Tógyi Zoltán: Egyszer rendet kell tenni, ha most elfogadjuk a tiltakozást, akkor bármelyik tag 

bármikor bármit megtehet, mert úgy sem lesz szankciója. Kéri az elnökséget a tiltakozások 

elutasítására. 

 

Silye Lajos: Egyetért a hozzászólással, mind az elnökség, mind a közgyűlés elveszti a 

hitelességét, ha most nem hozunk elutasító határozatot.  

 

Óvári László: Egyetért Silye Lajossal és Tógyi Zoltánnal, hogy el kell utasítani a levelekben 

megfogalmazottokat. 

 

Nagy László: Egyetért az elnökség többségének véleményével, de kéri, hogy Kovács András 

esetében, korára való tekintettel módosítsa véleményét és adjon neki lehetőséget a 

horgászatra. 

 

Tóbis Gábor: Mint a Felügyelő Bizottság Elnöke nem támogatja a polgármester javaslatát. A 

felügyelő bizottság feladata az egyesület törvényes működésének ellenőrzése. Egy beérkezett, 

iktatott levelet semmisnek tekinteni nem tud. Kovács András írásban nyújtotta be a 

tiltakozását, mely az egyesület irattárába bekerült. Az ellenőrzés során erre fény derülne, 

melyet az egyesület közgyűlésén a tagsággal a felügyelő bizottságnak ismertetni kell. 

 

Nagy László: Elkéri Kovács András levelét. A levél átolvasása után egyetért Tóbis Gáborral, 

hogy nem lehet kivételt tenni az ő esetében sem. Elmondja, hogy „tiltakozást” beadók 

tudomása szerint szándékosan fogtak össze a közgyűlésen való távolmaradás érdekében. 

Kérését visszavonja. Ebben az esetben vele sem lehet kivételt tenni. 

 

Baló Attila: Elkésztettem egy válaszlevél tervezetet. Felolvassa az elnökségnek. Kéri a 

véleményeket a tervezettel kapcsolatban. 

 

Tóbis Gábor: Egyetért a levél tartalmával és megfogalmazásával. 

 

Silye Lajos: Támogatja a levél küldését. 

 

Rémiás Miklós: Egyetért a levéllel, kiküldésre javasolja. 

 

Óvári László: Támogatja a levél küldését. 

 

Sós János: Tartózkodik a véleménynyilvánítástól. 

 

Nagy László: Egyetért az elnökség kialakuló véleményével. Mivel az elnökségben senkinek 

nincs jogász végzettsége így kéri, hogy az ügyben született iratokat a válaszlevél kiküldése 

előtt a polgármesteri hivatal ügyvédjével átnézethesse, illetve, ha szükséges a megfogalmazás 

pontosításban segíthessenek. 

 

Baló Attila: Megköszöni a segítő szándékot. Ígéretet tesz arra, hogy az iratokat holnap 

megküldi e-mail-ben. Kéri a polgármestert, hogy mielőbb érkezzen meg a válasz, mert az 

iktatás alapján a 30 napos határidő letelte miatt február 24-én, illetve február 26-án legkésőbb 

ki kell küldeni a válaszleveleket.  

 

További vélemény nem volt. 

 



Baló Attila: Szavazásra teszi fel a kérdést: Aki egyetért azzal, hogy Krabák Attila Zsolt, Virág 

Barna, Boncsér Attila, Kovács András, Kovács Gábor „tiltakozását” az elnökség elutasítja. Az 

elutasításról az érintetteket a törvényes határidő betartása mellett tértivevényes levélben 

értesítse, kérem szavazzon. 

Szavazás: 4 fő szavazattal, 0 fő ellenszavazattal, 1 fő tartózkodás mellett az elnökség a 

határozatot megszavazta. 

 

2/2024. számú elnökségi határozat 

 

Krabák Attila Zsolt, Virág Barna, Boncsér Attila, Kovács András, Kovács Gábor 

„tiltakozását” az elnökség elutasítja. Az elutasításról az érintetteket a törvényes határidő 

betartása mellett tértivevényes levélben értesíti. 

 

Baló Attila: Felolvassa Nánási Árpád kérelmét. A kérelemben megfogalmazott indokok 

alapján javasolja az elnökségnek, hogy esetében tagtársunkkal legyen toleráns. A kérelemben 

leírtak alapján daganatos beteg. Kezelése a közgyűlés időpontjára esett. Amennyiben 

tagtársunk a távolmaradását kórházi zárójelentéssel, vagy kezelőlappal igazolni tudja, 

javasolja az elnökségnek a horgászjegy kiváltásának engedélyezését. 

 

Silye Lajos: Támogatja a javaslatot, amennyiben igazolja a kért igazolás valamelyikével a 

távollétét. Vállalja, hogy felkeresi Nánási Árpádot és elkéri az igazolást. 

 

Óvári László: Egyetért azzal, hogy a papírok bemutatása után gyakoroljon az elnökség 

toleranciát. 

 

Sós János: Igazolás nélkül is elfogadható a kérelem. 

 

Rémiás Miklós: Az igazolás után elfogadhatjuk a kérelmet. 

 

Nagy László: Kéri az elnökséget, hogy igazolás nélkül is fogadja el a kérelmet. Nem lenne 

etikus ilyen igazolást bekérni. Az egészségügyi állapotara vonatkozó adatok nem publikus 

információk. 

 

Tóbis Gábor: Ez igaz, de a közgyűlés döntésének értelmében mindenkinek lett volna 

lehetősége az előzetes távolmaradás igazolására. A kezelések időpontja előre ismert. Így a 

távolmaradás igazolására lett volna lehetősége. A közgyűlési határozat mindenkire 

vonatkozik. 

 

Baló Attila: Úgy látom az elnökség a kérdésben nem tud egyhangú határozatot hozni. A 

közgyűlés határozatával szemben az kellene, melyet a következő közgyűlésen az indokok 

ismertetésben jóvá tudnánk hagyatni. Ebben az esetben így nem lehet csak elutasító 

határozatot hozni. Kompromisszumos javalatot tesz a polgármester felé. Megoldható Nánási 

Árpádnak a horgászati lehetőség, ha az önkormányzat a részére a horgászat időpontjára kiadja 

a tiszteletjegyet. 

 

Nagy László: Megköszöni a javaslatot, ennek szellemében fog eljárni. Kéri az egyesület 

elnökségét a kérelem elutasítására. Így nem kell igazolást bekérni, ezzel kellemetlen helyzetbe 

hozni a horgásztársat. 

 

Több hozzászólás nem volt a napirendhez. 



 

Baló Attila: A fentiek alapján kéri az elnökséget a szavazásra. Aki egyet azzal, hogy Nánási 

Árpád kérelmét az egyesület elnöksége elutasítsa, illetve részére ezt a törvényben 

meghatározott időn belül térvevényes levélben részére megküldje kérem szavazzon. 

Szavazás: 4 fő szavazattal, 0 fő ellenszavazattal, 1 fő tartózkodás mellett az elnökség a 

határozatot megszavazta. 

 

3/2024. számú elnökségi határozat 

 

Nánási Árpád kérelmét az elnökség elutasítja. Az elutasításról az érintetteket a törvényes 

határidő betartása mellett tértivevényes levélben értesíti. 

 

 

4.,  Tagfelvételi kérelmek elbírálása. Határozathozatal. 

 

Baló Attila: Az elnökséghez a mai napig 16 fő tagfelvételi kérelme érkezett be. Javasolja, 

hogy elsőnek a tavaly elutasított tagfelvételi kérelmeket bírálja el az elnökség. Jelenleg az 

egyesületnek 66 tagja van. A korábbi elnökségi határozat alapján a maximális létszám 80 fő. 

 

Sós János: Elsőként a Bőcsi lakosok tagfelvételéről kell dönteni. 

 

Silye Lajos: Egyetért Sós Jánossal. Hiába próbálkoztunk korábban támogatást kérni azoktól 

az önkormányzatoktól, ahonnan tagok vannak, egyik önkormányzattól sem kaptunk választ, 

illetve támogatást. Az egyesületet egyedül a Bőcsi Önkormányzat támogatja. 

 

Baló Attila: Elfogadja a javaslatot, azzal kitétellel, hogy első körben a Bőcsi Önkormányzat 

támogatottjait tárgyalja meg az elnökség, utána a földrajzi távolságnak megfelelően a 

tagfelvételt kérőket. 

 

Az egyesület elnöksége egyetért a javaslattal.  

 

Hanák András Bőcs Móricz Zsigmond u.29. 

 

Szavazás: az elnökség 5 fő szavazattal, 0 fő ellenszavazattal, 0 fő tartózkodás mellett 

támogatja a tagfelvételt. 

 

4/2024. számú elnökségi határozat 

 

Hanák András 2024. február 12-étől a Bőcsi Horgász Egyesület tagja. 

 

 

Orosz Gábor Bőcs Alkotmány u. 6. 

 

Szavazás: az elnökség 5 fő szavazattal, 0 fő ellenszavazattal, 0 fő tartózkodás mellett 

támogatja a tagfelvételt. 

 

5/2024. számú elnökségi határozat 

 

Orosz Gábor 2024. február 12-étől a Bőcsi Horgász Egyesület tagja. 

 



Ifj Hudák János Bőcs  

 

Szavazás: az elnökség 5 fő szavazattal, 0 fő ellenszavazattal, 0 fő tartózkodás mellett 

támogatja a tagfelvételt. 

 

6/2024. számú elnökségi határozat 

 

Ifj Hudák János 2024. február 12-étől a Bőcsi Horgász Egyesület tagja. 

 

 

Tóth Gábor Bőcs Mikszáth Kálmán u. 18. 

 

Szavazás: az elnökség 5 fő szavazattal, 0 fő ellenszavazattal, 0 fő tartózkodás mellett 

támogatja a tagfelvételt. 

 

7/2024. számú elnökségi határozat 

 

Tóth Gábor 2024. február 12-étől a Bőcsi Horgász Egyesület tagja, azzal a kitétellel 

amennyiben 2024. március 15-ig eredményes horgászvizsgát tesz. Amennyiben a 

horgászvizsga követelményt nem teljesíti az egyesület elnöksége a tagfelvételét törli. 

 

 

Gorgyán Imre Sajólád Jókai Mihály u. 52. 

 

Szavazás: az elnökség 5 fő szavazattal, 0 fő ellenszavazattal, 0 fő tartózkodás mellett 

támogatja a tagfelvételt. 

 

8/2024. számú elnökségi határozat 

 

Gorgyán Imre 2024. február 12-étől a Bőcsi Horgász Egyesület tagja. 

 

 

Tudós Imre Sajólás Fráter György u. 7. 

 

Szavazás: az elnökség 5 fő szavazattal, 0 fő ellenszavazattal, 0 fő tartózkodás mellett 

támogatja a tagfelvételt. 

 

9/2024. számú elnökségi határozat 

 

Tudós Imre 2024. február 12-étől a Bőcsi Horgász Egyesület tagja. 

 

 

Ruszó László Köröm Rákóczi Ferenc u. 62. 

 

Szavazás: az elnökség 5 fő szavazattal, 0 fő ellenszavazattal, 0 fő tartózkodás mellett 

támogatja a tagfelvételt. 

 

10/2024. számú elnökségi határozat 

 

Ruszó László 2024. február 12-étől a Bőcsi Horgász Egyesület tagja. 



Barakovics Sándor Sajólád Fráter György u. 6. 

 

Szavazás: az elnökség 5 fő szavazattal, 0 fő ellenszavazattal, 0 fő tartózkodás mellett 

támogatja a tagfelvételt. 

 

11/2024. számú elnökségi határozat 

 

Barakovics Sándor 2024. február 12-étől a Bőcsi Horgász Egyesület tagja. 

 

 

Rolyák József Miskolc Dózsa György u. 18. I/4. 

 

Szavazás: az elnökség 5 fő szavazattal, 0 fő ellenszavazattal, 0 fő tartózkodás mellett 

támogatja a tagfelvételt. 

 

12/2024. számú elnökségi határozat 

 

Rolyák József 2024. február 12-étől a Bőcsi Horgász Egyesület tagja. 

 

 

Tóth József Szikszó Vasút u. 6. 

 

Szavazás: az elnökség 5 fő szavazattal, 0 fő ellenszavazattal, 0 fő tartózkodás mellett 

támogatja a tagfelvételt. 

 

13/2024. számú elnökségi határozat 

 

Tóth József 2024. február 12-étől a Bőcsi Horgász Egyesület tagja. 

 

 

Bagi Ferenc Berzék Szemere Bertalan u. 18. 

 

Szavazás: az elnökség 5 fő szavazattal, 0 fő ellenszavazattal, 0 fő tartózkodás mellett 

támogatja a tagfelvételt. 

 

14/2024. számú elnökségi határozat 

 

Bagi Ferenc 2024. február 12-étől a Bőcsi Horgász Egyesület tagja. 

 

 

Varga Zsolt Alsózsolca Bajcsy-Zsilinszky u. 27. 

 

Szavazás: az elnökség 5 fő szavazattal, 0 fő ellenszavazattal, 0 fő tartózkodás mellett 

támogatja a tagfelvételt. 

 

15/2024. számú elnökségi határozat 

 

Varga Zsolt 2024. február 12-étől a Bőcsi Horgász Egyesület tagja. 

 

 



Pál István Alsózsolca Dózsa György u. 51. 

Szavazás: az elnökség 5 fő szavazattal, 0 fő ellenszavazattal, 0 fő tartózkodás mellett 

támogatja a tagfelvételt. 

 

16/2024. számú elnökségi határozat 

 

Pál István 2024. február 12-étől a Bőcsi Horgász Egyesület tagja. 

 

 

Burinda Róbert István Miskolc Vörösmarty u. 30. 2/1 

 

Szavazás: az elnökség 4 fő szavazattal, 1 fő ellenszavazattal, 0 fő tartózkodás mellett 

támogatja a tagfelvételt. 

 

17/2024. számú elnökségi határozat 

 

Burinda Róbert István 2024. február 12-étől a Bőcsi Horgász Egyesület tagja. 

 

 

Török Bence Bendegúz (ifjúsági horgász) Hernádnémeti Alkotmány u. 9. 

 

Szavazás: az elnökség 5 fő szavazattal, 0 fő ellenszavazattal, 0 fő tartózkodás mellett 

támogatja a tagfelvételt. 

 

18/2024. számú elnökségi határozat 

 

Török Bence Bendegúz 2024. február 12-étől a Bőcsi Horgász Egyesület tagja. 

 

 

Pászka Zsolt Sajólád Fráter György u. 24. 

 

Szavazás: az elnökség 0 fő szavazattal, 5 fő ellenszavazattal, 0 fő tartózkodás mellett 

támogatja a tagfelvételt. 

 

19/2024. számú elnökségi határozat 

 

Pászka Zsolt tagfelvételét az egyesület egyhangú szavazással elutasítja. 

 

 

Baló Attila: Az újonnan felvett tagoknak két alkalmat tudok biztosítani az állami horgászjegy, 

a tagdíj, halasítási hozzájárulás befizetésére. Javasolja az elnökségnek, hogy aki nem fizeti be 

a tagfelvétellel járó kötelezettségeit, az elnökség törölje a tagfelvételét. 

A javaslattal minden elnökségi tag egyetért. 

 

 

 

5.,   Egyebek 

 

Baló Attila: A tervezett társadalmi munka időpontját, illetve feladatait kell meghatározni. 

 



Sós János: Javasolja a 2024. március 23-át. Feladatok a tópart rendezése, szemétszedés, 

gyalogakác irtás. 

 

Silye Lajos: Elsősorban az állások, lejárok karbantartása lenne a legfontosabb feladat. A 

többire, ha lesz idő akkor kell megcsinálni.  

 

Baló Attila: A tervezett időpont jó lehet, természetesen az időjárást, illetve a vízállást is 

figyelembe kell venni. A márciusi elnökségi ülésen visszatérünk a konkrét feladatok 

meghatározására. A társadalmi munka lebonyolítást Sós János szervezi. 

 

A javaslattal minden elnökségi tag egyetért. 

 

Baló Attila: Tervezett telepítések. Lillafüredről pisztrángot vásárolni nem tudunk. Nincs eladó 

mennyiség. Bakos Zsolttól kértem ajánlatot. Két hét múlva tud hozni 0,3-0,6 kg közötti 

pisztrángot 3300 Ft/kg +ÁFA áron. Keszegre és süllőre csak ígéretet tudott tenni. 0,8-1,5 kg 

közötti süllő 5500 Ft/kg + ÁFA, keszeg 1300 Ft/kg +ÁFA. Gelej 1575 Ft/kg bruttó áron tud 

pontyot biztosítani. A pisztráng telepítést szervezzük? 

 

Sós János: Egyenlőre fölösleges a telepítésen gondolkozni. A környező folyók magas 

vízállása miatt a környékről az összes kormorán a tavon van. Adott estben ez 30-40 egyedet 

jelent. Fölösleges a kormoránt táplálni a pisztránggal. 

 

Silye Lajos: Egyetért a felvetéssel. Halasszuk a telepítést későbbre. 

 

A javaslatokkal minden elnökségi tag egyetért. 

 

Több hozzászólás nincs. Az elnök az ülést bezárja. 

 

   

 

 

 

 

 

 

 

 

     Baló Attila 

           sk. 

      


